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Przewodnicząca  Rady  Gminy  Istebna

Sz. P.

Stanisław  Legierski

Wójt  Gminy  Istebna

Zapytanie

W nawiązaniu  do dyskusji,  która  miała  miejsce  przy  okazji  wspólnego  posiedzenia  Stałych
Komisji  Rady Gminy  Istebna  dnia  28.04.2025  r., w sprawie  Szkół  Podstawowych  nr 2 w Gminie  Istebna.
Kieruję  zapytania  w celu  uzupełnienia  interpelacji  Radnego  Bartłomieja  Muchy  w ww.  sprawie:

1.  Czy Gmina  posiada  prognozy  demograficzne  dotyczące  liczby  uczniów  w szkołach
podstawowych  do roku  2030?  Jeśli  tak,  proszę  o ich udostępnienie.

2. Jaki może być szacunkowy koszt dowozu uczniów obecnie uczęszczających  do SP nr 2, ieśli
dowóz  miałby  się odbywać  do SP NR I w poszczególnych  wsiach  Gminy  Istebna?

3. Ile wynosi  obecnie  koszt  utrzymania  kuchni  szkolnej  w Szkołach  Podstawowych  nr 2 w Gminie
Istebna,  w tym  koszt  zatrudnienia  personelu  kuchennego  (roczny  koszt)?

4. Jaka jest  obecnie  liczebność  w k1asach wszystkich  Szkół Podstawowych  w Gmainie Istebna?
5. JakieszacunkoweoszczędnościmożeprzynieśćzmianaSPnr2wfilie?

6. Jaki jest  koszt  utrzymania  Dyrektora  w Szkołach  Podstawowych  nr 2?
7.  Jaki byłby  hipotetyczny  koszt  zapewnienia  posiłków  przez  podmiot  zewnętrzny?

Z góry  dziękuję  za udzielenie  informacji.  W przypadku  konieczności  doprecyzowariia
zapytania,  pozostaję  do dyspozycji.
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